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Protokół Nr VIII/15 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 30 czerwca 2015 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

3. Porządek obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań Gminy Łobżenica. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

za 2014 rok 

a) Rozpatrzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy za 2014 rok. 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2014 rok. 

c) Dyskusja nad przedstawionymi sprawozdaniami z tytułu wykonania budżetu 

Gminy za 2014 rok. 

d) Podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Łobżenicy za 

okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2014 roku. 

a) Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Łobżenica  

w 2014 roku. 

b) Przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii o wykonaniu 

budżetu Gminy oraz wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Łobżenicy. 

c) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie 

wniosku Komisji Rewizyjnej o absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy 

za 2014 rok. 

d) Dyskusja. 
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e) Podjęcie uchwały. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy na wniosek 

Burmistrza Łobżenicy. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy na wniosek 

Burmistrza Łobżenicy. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu usuwania wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Łobżenica. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr IV/26/15 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania  

z mienia komunalnego Centrum Profilaktyki i Aktywności Społecznej w Łobżenicy, 

przy ul. Złotowskiej 16A. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów  

o dzierżawę gruntów. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Łobżenica w latach 2015-2020. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych i gimnazjów w Gminie Łobżenica oraz określenie granic ich 

obwodów. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych zorganizowanych w szkołach podstawowych na terenie Gminy 

Łobżenica. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr: V/40/15 Rady 

Miejskiej w Łobżenicy z dnia 27 marca 2015 r. w sprawie: „Udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Pilskiemu”. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2015-2024. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2015 rok. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej komisji statutowej. 

20. Przyjęcie informacji o organizacji wypoczynku letniego i przygotowaniu obiektów 

rekreacyjnych. 

21. Zapoznanie się z informacją Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

22. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

23. Wolne głosy i wnioski. 

24. Zakończenie obrad sesji. 
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Ad. 1 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych o godzinie 11:00 

otworzył VIII sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

Po powitaniu radnych i gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał.  

Radny nieobecny usprawiedliwiony: Antoni Kapeja. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik numer 1 do protokołu.  

 

Poza tym w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś, Zastępca Burmistrza 

Łobżenicy Józef Lewandowski, Główna Księgowa w Urzędzie Miejskim Gminy Łobżenica 

Dorota Kwiatkowska, Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Radna Rady 

Powiatu w Pile Zdzisława Bosak, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Łobżenicy Anna Gryniewicz, Dyrektor Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół w Łobżenicy 

Marek Połczyński, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Paweł Berndt, a także 

Radca Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Gabriela Reszkowska, sołtysi, 

mieszkańcy oraz przedstawiciele prasy lokalnej.     

Listy obecności sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki numer 2 i 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 2 

Rada Miejska w Łobżenicy w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie przyjęła 

protokół Nr VII/15 z obrad sesji w dniu 5 czerwca 2015 r.  

 

Ad. 3 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych  

Zapytał, czy radni mają uwagi do porządku obrad. 

 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła porządek obrad. 
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Ad. 4 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych  

Poprosił Burmistrza Łobżenicy pana Piotra Łososia o złożenie sprawozdania z realizacji 

zadań Gminy w okresie międzysesyjnym.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Wymienił zarządzenia wydane w okresie międzysesyjnym. Dotyczyły one następujących 

kwestii: 

- zmian w budżecie Gminy na 2015 rok, 

- powołania komisji do przeprowadzenia przetargów na sprzedaż drewna z lasu komunalnego 

stanowiącego własność Gminy, 

- powołania komisji do przeprowadzenia przetargu na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy, 

- udzielenia bonifikaty przy sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz najemców. 

Pan Burmistrz poinformował, że w dniu 11 czerwca 2015 r. został ogłoszony drugi przetarg 

ustny ograniczony do właścicieli nieruchomości przyległych na sprzedaż działki nr 85 

położonej w Łobżenicy. Cena wywoławcza to 9 000 zł. Przetarg odbędzie się w dniu 13 lipca 

2015 r.  

Oznajmił, że w dniu 15 czerwca 2015 r. odbył się pierwszy przetarg ustny nieograniczony na 

zbycie lokalu mieszkalnego nr 21 położonego w budynku przy ul. Złotowskiej 23B  

w Łobżenicy. Lokal został sprzedany za kwotę 75 750 zł. 

Burmistrz Łobżenicy powiedział, że w dniu 29 czerwca br. zostały zawarte akty notarialne 

ustanowienia odrębnej własności i umowy sprzedaży lokalu nr 7 w budynku przy Placu 

Wolności 1 oraz lokalu nr 24 w bloku przy ul. Złotowskiej 23B. Wartość obydwu mieszkań, 

po uwzględnieniu przysługujących bonifkat, to 34 270,50 zł.  

Ponadto w dniach 11, 12 i 15 czerwca br. odbyły się przetargi ustne nieograniczone na 

sprzedaż drewna z lasu stanowiącego własność Gminy. Łączna kwota uzyskana  

w przetargach to 2 336 zł. 

Pan Burmistrz poinformował, że Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Poznaniu przyznał Gminie Łobżenica wsparcie w wysokości 25 000 zł na prace 

pielęgnacyjne i wykonanie nowych nasadzeń w parku miejskim i jego otoczeniu. Zlecono 

wykonanie projektu zagospodarowania terenu parku. 

Oznajmił, że „zaakceptowany został wniosek o płatność dla działania zagospodarowanie 

nabrzeża rzeki Łobżonki. W miesiącu lipcu przeprowadzona ma zostać kontrola warunkująca 
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zwrot środków z Unii Europejskiej na realizację projektu w wysokości 50 000 zł”. 

Powiedział, że „przedłożono rozliczenia wskaźnika rezultatu dla budowy sieci kanalizacji 

sanitarnej w miejscowości Łobżenica, Luchowo Rataje, Kościerzyn Mały, Szczerbin - etap 

IV.  Podłączenie mieszkańców osiągnęło poziom 82% i wynosi 2316 osób”. 

Następnie pan Burmistrz przedstawił informację dotyczącą realizacji inwestycji na terenie 

Gminy: 

a) Budowa drogi w miejscowości Fanianowo - odcinek 1,07 km. 

Uzyskano pozytywną zgodę na realizację inwestycji z Powiatowego Zarządu Dróg oraz PKP. 

Przewiduje się wykonanie drogi o nawierzchni asfaltowej. Kosztorysowa wartość inwestycji 

wynosi 471 939,39 zł.  

b) Przebudowa drogi w miejscowości Dźwierszno Wielkie - w kierunku tzw. „Górowatek” - 

odcinek 1,4 km. 

Podpisano umowę z wykonawcą dokumentacji projektowej. Termin jej opracowania upływa  

z dniem 24 lipca 2015 r. 

c) Przebudowa drogi Łobżenica-Kościerzyn Mały - odcinek 2,5 km 

Podpisano umowę z wykonawcą dokumentacji projektowej. Termin realizacji zadania to 

dzień 31 lipca 2015 r. 

d) Budowa chodnika na ul. Targowej w Łobżenicy 

Wykonano dokumentację projektową. Starostwo Powiatowe w Pile nie wniosło uwag do 

zgłoszenia remontu chodnika. Decyzja o możliwym rozpoczęciu prac będzie znana po 

przesunięciu ogrodzenia prywatnej posesji.  

e) Remont cząstkowy dróg o nawierzchni bitumicznej 

W dniu 18 czerwca 2015 r. została podpisana druga umowa na remont cząstkowy dróg  

z firmą Drogowo-Mostową „Betontrysk” Andrzej Ryckowski na kwotę 14 864 zł. Zostały 

wykonane prace na drodze prowadzącej do ośrodka „Malwa” w Luchowie, na ul. Targowej 

oraz na drodze Łobżenica-Kruszki. 

f) Budowa sieci wodociągowej Dziegciarnia-Józefinowo-Topola 

Trwają prace związane z przygotowaniem dokumentacji projektowej. Przebieg sieci 

wodociągowej jest uzgadniany z mieszkańcami. Inwestycja będzie realizowana przez Zakład 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy Sp. z o.o. W dniu wczorajszym 

Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej pozytywnie zaopiniowała koncepcję budowy 

wodociągu. Prace rozpoczną się po żniwach. 

Pan Burmistrz poruszył temat drogi Łobżenica-Kruszki. Powiedział: „zastanawiamy się, co 

zrobić, żeby ta droga nie podlegała dalszej degradacji. Myślimy o ograniczeniu tonażu”. 
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Poinformował, że zostały podjęte działania, aby Powiat Pilski dokonał remontu chodnika po 

drugiej stronie ul. Złotowskiej w Łobżenicy, na odcinku od ul. Szczuki do bloków. 

Powiedział, że w dniach 11 i 12 czerwca br. odbyły się spotkania konsultacyjne dotyczące 

planów modernizacji świetlic wiejskich w Luchowie i Kunowie. 

Oznajmił, że wśród mieszkańców Gminy rozdysponowano 16 ton żywności oraz 1,5 tony 

odzieży. Pomoc otrzymały najbardziej potrzebujące rodziny.  

Następnie Burmistrz Łobżenicy poinformował, że w okresie międzysesyjnym uczestniczył  

w następujących wydarzeniach: 

- w dniu 6 czerwca br. w obchodach związanych z szóstą rocznicą powstania klubu „Krajna 

Motors Team” w Łobżenicy, 

- w dniu 7 czerwca br. w Mszy Świętej z okazji 25 rocznicy święceń kapłańskich księdza 

Stanisława Bezlera, 

- w dniu 13 czerwca br. w Święcie Mleka zorganizowanym przez sołectwo Witrogoszcz-

Kolonia,  

- w dniu 20 czerwca br. w Parafiadzie oraz festynie strażackim w Luchowie, 

- w dniu 23 czerwca br. w spotkaniu zorganizowanym przez Samorząd Mieszkańców Miasta 

Łobżenicy, 

- w dniu 25 czerwca br. w posiedzeniu Zarządu Lokalnej Grupy Działania „Krajna nad 

Notecią” oraz w obchodach 120 rocznicy powstania Wyrzyskiej Kolejki Powiatowej.  

Pan Burmistrz zwrócił uwagę na duże zaangażowanie osób biorących udział w naprawie 

torów oraz usuwaniu roślinności z trasy kolejki wąskotorowej, 

- w dniu 26 czerwca br. w zakończeniu roku szkolnego w łobżenickim gimnazjum, 

- w dniu 28 czerwca br. w charytatywnym turnieju piłki nożnej na Orliku zorganizowanym 

dla Oli Grzegorek oraz w intronizacji króla kurkowego, 

- w dniu 29 czerwca br. w spotkaniu Stowarzyszenia Agroturystycznego „Krajna”. 

Ponadto Burmistrz Łobżenicy brał udział w otwarciu jedenastej edycji Naturaliska w parku 

miejskim. Przyglądał się również turniejowi sołectw w Trzeboniu oraz zawodom konnym  

w Luchowie. Stwierdził, że Naturalisko zostało dobrze przygotowane.  

Pan Burmistrz uczestniczył również w Dniach Dziecka organizowanych w Szczerbinie, 

Dębnie, Liszkowie, Witrogoszczy-Osadzie i Ferdynandowie. Wyraził zadowolenie  

z organizacji imprez na terenie Gminy. Podziękował wszystkim osobom zaangażowanym w 

ich przygotowanie.  
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Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że Marszałek Województwa Wielkopolskiego zmniejszył o 5% wielkość 

dotacji ze środków europejskich dla Gminy Margonin na realizację zadania inwestycyjnego. 

Gmina Margonin wygrała w Sądzie Administracyjnym z panem Marszałkiem.  

Oznajmił, że Gmina Łobżenica złożyła odwołanie od decyzji Marszałka Województwa  

o zmniejszeniu dotacji na budowę kanalizacji. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy powiedział, że w dniu 10 czerwca 2015 r. uczestniczył  

w spotkaniu zorganizowanym przez Krajową Agencję Poszanowania Energii w Warszawie. 

Poinformował, że w dniu 15 czerwca br. odbyły się trzy konkursy na stanowiska dyrektorów 

jednostek oświatowych. Oznajmił, że Przedszkolem Publicznym w Łobżenicy przez okres 

najbliższych 5 lat będzie kierowała pani Iwona Gajdzińska. Konkursy na stanowiska 

dyrektorów Gimnazjum Publicznego w Łobżenicy oraz Szkoły Podstawowej w Wiktorówku 

nie zostały rozstrzygnięte z powodu błędów formalnych w dokumentacji.  

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy poinformował o zamiarze złożenia projektu  

z wykorzystaniem środków unijnych, którego efektem będzie zwiększenie liczby miejsc  

w przedszkolu oraz oddziałach przedszkolnych.  

Powiedział, że w dniu 22 czerwca br. w Poznaniu odbyło się spotkanie z okazji 25-lecia 

Wielkopolskiego Ośrodka Kształcenia i Studiów Samorządowych.  

Oznajmił, że Stowarzyszenie Gmin i Powiatów Nadnoteckich przygotowuje projekt związany 

ze ścieżkami rowerowymi.  

Zastępca Burmistrza Łobżenicy poinformował również, że w Urzędzie Miejskim została 

zakończona kontrola finansowa. Objęła ona 2014 rok oraz trzy pierwsze miesiące 2015 r. 

Powiedział, że dokumenty z kontroli zostały przekazane do Komendy Powiatowej Policji  

w Pile. Następnie trafiły one do Prokuratury Rejonowej w Złotowie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy  

z działalności międzysesyjnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

Burmistrza Łobżenicy z działalności międzysesyjnej. 
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Ad. 5 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Poinformował, że ostatnia sesja Rady Powiatu odbyła się w dniu 18 czerwca 2015 r. 

Oznajmił, że radni przyjęli informację pana Starosty o pracy Zarządu Powiatu w okresie 

międzysesyjnym oraz zatwierdzili sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Pilskiego za 

2014 rok wraz ze sprawozdaniem finansowym. Powiedział, że dochody budżetowe wyniosły 

prawie 140 mln zł, a wydatki 139 mln zł. W ubiegłym roku Powiat dołożył ponad 1 mln zł do 

subwencji oświatowej. Zarząd Powiatu w Pile uzyskał absolutorium.   

Następnie pan Kazimierz Wasiak poinformował, że radni powiatowi przyjęli sprawozdanie 

finansowe Szpitala Specjalistycznego w Pile za 2014 rok. Oznajmił, że jednostka ta 

zakończyła ubiegły rok stratą wynoszącą blisko 5 mln zł. Stwierdził, że obecna sytuacja 

finansowa szpitala w Pile jest lepsza niż w 2014 r. 

Powiedział, że Rada Powiatu na ostatniej sesji podjęła uchwałę: 

- w sprawie organizacji w 2015 r. Powiatowo - Gminnych Dożynek w Osieku nad  Notecią, 

- w sprawie realizacji projektu „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy  

w Powiecie Pilskim” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego, 

- w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej Specjalnej wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych im. Tadeusza Kościuszki w Łobżenicy, 

- zmieniającą Wieloletnią Prognozę Finansową Powiatu na lata 2015-2023, 

- zmieniającą uchwałę budżetową na rok 2015, 

- zmieniającą uchwałę w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady 

Powiatu w Pile.  

 

Ad. 6  

Plan realizacji tego punktu obrad przedstawiał się następująco: 

a) Rozpatrzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

za 2014 rok. 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2014 rok. 

c) Dyskusja nad przedstawionymi sprawozdaniami z tytułu wykonania budżetu Gminy 

za 2014 rok. 

d) Podjęcie uchwały. 
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Ad. a 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie sprawozdania finansowego  

oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2014 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego dokonała analizy sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy za 2014 rok, sprawozdania finansowego oraz informacji o stanie 

mienia komunalnego. Ponadto Komisja zapoznała się z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy.  

Poinformował, że w 2014 r. dochody ogółem zostały wykonane w wysokości  

29 401 623, 47 zł, co stanowi 93,71% planu. Dochody bieżące zrealizowano w kwocie 

28 420 896,02 zł (96,06% planu), a dochody majątkowe w wysokości 980 727,45 zł (54,86% 

planu). Zwrócił uwagę na małe wpływy do budżetu Gminy z tytułu sprzedaży mienia 

komunalnego. Powiedział, że na rynku nieruchomości panuje obecnie zastój. Dochody własne 

Gminy zostały wykonane w 82,06%. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego stwierdził, że „analiza źródeł 

podatkowych wskazuje na trudniejsze pozyskiwanie dochodów z podatków lokalnych, 

głównie od osób fizycznych”. Oznajmił, że wielkość zaległości podatkowych na koniec  

2014 r. wyniosła 935 839,30 zł. Powiedział, że Gmina podejmuje działania w celu 

wyegzekwowania zobowiązań podatkowych. Wielkość umorzeń w 2014 r. to kwota 

89 863,13 zł. Według radnego Edwarda Starszaka „mają one charakter uznaniowy, a kryteria 

uznania należą do organu podatkowego”.  

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego stwierdził, że 

wielkość dochodów decyduje o możliwościach dokonywania wydatków. Poinformował, że  

w 2014 r. wydatki budżetowe zostały wykonane w wysokości 29 564 287,27 zł, co stanowi 

93,74% planu. Wydatki bieżące wyniosły 25 971 763,80 zł (97,09% planu), a wydatki 

majątkowe 3 592 523,47 zł (75,02% planu). Radny Edward Starszak oznajmił, że do budżetu 

Gminy zostały wprowadzone przychody w wysokości 2 090 538,29 zł, w tym wolne środki 

1 090 538,29 zł. Wielkość rozchodów to 836 637,00 zł. 

Poinformował, że budżet Gminy został wykonany z małym deficytem w wysokości 

162 663,80 zł. Wielkość zadłużenia na koniec 2014 r. wynosiła 15 704 435,00 zł.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego powiedział, że w 2014 r. zostały 

wykonane prace związane z: 

- dokończeniem IV etapu budowy sieci kanalizacji 77 271,43 zł, 

- opracowaniem dokumentacji na budowę kładki na rzece Łobżonce 17 835,00 zł, 

- zakupem i montażem dwóch pomostów - w Trzeboniu i Gródku Krajeńskim 80 887,26 zł, 

- budową dróg osiedlowych w Łobżenicy 2 433 298,20 zł, 

- budową drogi dojazdowej do gruntów rolnych w Witrogoszczy-Kolonia 137 060,56 zł, 

- renowacją pomnika na Placu Wolności w Łobżenicy 66 533,92 zł, 

- remontem świetlic wiejskich w Ferdynandowie, Izdebkach, Topoli i Trzeboniu  

629 637,10 zł, 

- rekultywacją wysypiska odpadów w Luchowie 150 000,00 zł. 

W 2014 r. Gmina nie poniosła wydatków z tytułu przebudowy stadionu sportowego im. 

Alojzego Graja. 

Radny Edward Starszak powiedział, że w sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

informacje dotyczące finansowania zadań ze środków zewnętrznych powinny zostać 

przedstawione zgodnie z zapisami art. 269 pkt 2 ustawy o finansach publicznych. Dodał, że 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie opiniuje sprawozdanie z wykonania 

budżetu Gminy za 2014 rok i wnosi o jego zatwierdzenie przez Radę Miejską. 

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2014 rok oraz sprawozdanie finansowe 

stanowią załączniki numer 4 i 5 do protokołu. 

 

Ad. b 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Przedstawił postanowienia Uchwały nr SO-0954/33/13/Pi/2015 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 21 kwietnia 2015 r. w sprawie opinii  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta i Gminy Łobżenica za 2014 rok.  

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu wydał pozytywną opinię  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu. 

Powyższy dokument stanowi załącznik numer 6 do protokołu. 

 

Ad. c 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Otworzył dyskusję w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2014 rok.  
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Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Ad. d 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Odczytał treść projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Łobżenica za 2014 rok. Następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VIII/67/15 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Łobżenica za 2014 rok, która stanowi załącznik numer 7 do protokołu. 

 

Ad. 7 

Plan realizacji tego punktu obrad przedstawiał się następująco: 

a) Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Łobżenica  

w 2014 roku. 

b) Przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii o wykonaniu budżetu 

Gminy oraz wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Łobżenicy. 

c) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w sprawie 

wniosku Komisji Rewizyjnej o absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy za 

2014 rok. 

d) Dyskusja. 

e) Podjęcie uchwały. 

 

Ad. a 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej pana Grzegorza 

Bruskiego o przedstawienie stanowiska w sprawie informacji o stanie mienia komunalnego 

Gminy Łobżenica na dzień  31 grudnia 2014 r. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Oznajmił, że Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej na posiedzeniu w dniu  

29 czerwca 2015 r. dokonała analizy informacji o stanie mienia komunalnego Gminy 

Łobżenica. Powiedział, że Komisja nie wniosła uwag do powyższej informacji. Została ona 

pozytywnie zaopiniowana.  

 

Ad. b 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej pana Rafała Tomalę o przedstawienie 

stanowiska Komisji w sprawie absolutorium dla Burmistrza Łobżenicy. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Przedstawił postanowienia Uchwały Nr 1/15 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 3 czerwca 2015 r. w sprawie wydania opinii dotyczącej wykonania 

budżetu Gminy Łobżenica za 2014 rok. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu Gminy i zwróciła się  

z wnioskiem do Przewodniczącego Rady Miejskiej o udzielenie Burmistrzowi Łobżenicy 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Łobżenica za 2014 rok. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik numer 8 do protokołu. 

 

Ad. c 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Przedstawił postanowienia Uchwały nr SO-0955/43/13/Pi/2015 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 15 czerwca 2015 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy o udzielenie 

Burmistrzowi Łobżenicy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2014 rok. 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu stwierdził, że wniosek 

Komisji Rewizyjnej jest należycie uzasadniony. 

Powyższy dokument stanowi załącznik numer 9 do protokołu. 

 

Ad. d 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Otworzył dyskusję w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Łobżenicy. 
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Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Ad. e 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Odczytał treść projektu uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Łobżenicy. 

Następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VIII/68/15 w sprawie absolutorium dla Burmistrza Łobżenicy, która stanowi 

załącznik numer 10 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Złożył gratulacje Burmistrzowi Łobżenicy z tytułu uzyskania absolutorium. 

 

Ad. 8 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Przedstawił wniosek Burmistrza Łobżenicy o odwołanie pani Wiesławy Adamowskiej ze 

stanowiska Skarbnika Gminy (załącznik numer 11 do protokołu). 

Następnie odczytał treść projektu uchwały w powyższej sprawie. Zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w tym temacie. 

 

Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VIII/69/15 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy, która stanowi załącznik numer 12 

do protokołu. 
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Ad. 9 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że pani Danuta Dubicka posiada doświadczenie zawodowe w zarządzaniu 

finansami. Poinformował, że ostatnio pełniła funkcję dyrektora Oddziału Banku Gospodarki 

Żywnościowej w Złotowie. „Zna zasady i mechanizmy gospodarki finansowej Gminy. Jest 

autorką wielu projektów finansowych”.  

Burmistrz Łobżenicy stwierdził, że pani Danuta Dubicka jest odpowiednią kandydatką na 

stanowisko Skarbnika Gminy. Dodał, że członkowie Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego na ostatnim posiedzeniu mieli możliwość zadawania pytań pani Dubickiej. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Finansowa poprosiła pana Burmistrza o możliwość spotkania  

z panią Danutą Dubicką. Stwierdził, że osoba ta posiada odpowiednie kwalifikacje do 

kierowania gminnymi finansami. Dodał, że kandydatura pani Dubickiej na stanowisko 

Skarbnika Gminy została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Przedstawił wniosek Burmistrza Łobżenicy o powołanie pani Danuty Dubickiej na 

stanowisko Skarbnika Gminy (załącznik numer 13 do protokołu). 

Następnie odczytał treść projektu uchwały w powyższej sprawie i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VIII/70/15 w sprawie powołania Skarbnika Gminy, która stanowi załącznik numer 14 

do protokołu. 

 

Pani Danuta Dubicka 

Zapewniła, że będzie dbała o finanse Gminy. 
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Ad. 10 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Łobżenica. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Stwierdził, że inwentaryzacja obiektów zawierających azbest została dobrze wykonana. 

Według radnego azbest powinien być usuwany przede wszystkim ze względu na to, że jest 

szkodliwy dla zdrowia. Dodał, że program usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu 

Gminy Łobżenica jest ważnym dokumentem. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Odczytał treść projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu usuwania wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Łobżenica. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Dostrzegł potrzebę wprowadzenia poprawki do projektu uchwały mówiącej o tym, że traci 

moc uchwała w sprawie uchwalenia programu usuwania wyrobów zawierających azbest  

z terenu Miasta i Gminy Łobżenica podjęta w październiku 2010 r. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały zgłoszoną przez radnego Edwarda 

Starszaka. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła poprawkę. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Łobżenica. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VIII/71/15 w sprawie uchwalenia Programu usuwania wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Łobżenica, która stanowi załącznik numer 15 do protokołu. 

 

 

Ad. 11 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Przedstawił projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr: IV/26/15 Rady Miejskiej w Łobżenicy 

z dnia 27 stycznia 2015 roku w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady i tryb 

korzystania z mienia komunalnego Centrum Profilaktyki i Aktywności Społecznej  

w Łobżenicy, przy ul. Złotowskiej 16A. 

Następnie otworzył dyskusję w powyższej sprawie. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że w regulaminie dopracowano zasady nieodpłatnego korzystania z budynku 

Centrum Profilaktyki i Aktywności Społecznej w Łobżenicy. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VIII/72/15 zmieniającą Uchwałę Nr: IV/26/15 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia  

27 stycznia 2015 roku w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady i tryb 

korzystania z mienia komunalnego Centrum Profilaktyki i Aktywności Społecznej  

w Łobżenicy, przy ul. Złotowskiej 16A. 

Uchwała stanowi załącznik numer 16 do protokołu. 
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Ad. 12 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów o dzierżawę gruntu na okres 3 lat. 

 

Wobec braku uwag odczytał i następnie poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VIII/73/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów o dzierżawę 

gruntu na okres 3 lat, która stanowi załącznik numer 17 do protokołu. 

 

Ad. 13 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Łobżenica w latach 

2015-2020. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Poinformował, że Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej pozytywnie zaopiniowała 

projekt powyższej uchwały i wnosi o przyjęcie go przez Radę Miejską. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VIII/74/15 w sprawie uchwalenia Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 

Zasobem Gminy Łobżenica w latach 2015-2020, która stanowi załącznik numer 18 do 

protokołu. 

 

 

 



 18 

Ad. 14 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Otworzył dyskusję odnośnie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych i gimnazjów w Gminie Łobżenica oraz określenie granic ich obwodów. 

 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół w Łobżenicy Marek Połczyński 

Poinformował, że projekt uchwały ma na celu aktualizację sieci szkół na terenie Gminy. 

Oznajmił, że w związku z likwidacją miejscowej placówki Luchowo zostanie włączone do 

obwodu Szkoły Podstawowej w Łobżenicy. Dodatkowo do obwodu tej jednostki oświatowej 

zostały włączone dwa punkty adresowe: Chlebno 31 i Trzeboń 39. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VIII/75/15 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych  

i gimnazjów w Gminie Łobżenica oraz określenie granic ich obwodów, która stanowi 

załącznik numer 19 do protokołu. 

 

Ad. 15 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie ustalenia planu publicznych 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych zorganizowanych w szkołach podstawowych na 

terenie Gminy Łobżenica. 

 

Wobec braku uwag odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VIII/76/15 w sprawie ustalenia planu publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych zorganizowanych w szkołach podstawowych na terenie Gminy 

Łobżenica, która stanowi załącznik numer 20 do protokołu. 
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Ad. 16 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu uchwały w sprawie: 

zmiany uchwały Nr V/40/15 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 27 marca 2015 roku  

w sprawie „Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu”. 

 

Wobec braku uwag odczytał treść projektu uchwały. Następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VIII/77/15 w sprawie: zmiany uchwały Nr V/40/15 Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 27 marca 2015 roku w sprawie „Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pilskiemu”. 

Uchwała stanowi załącznik numer 21 do protokołu. 

 

Ad. 17 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie: zmiany „Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2015-2024”. 

 

Wobec braku uwag odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VIII/78/15 w sprawie: zmiany „Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica 

na lata 2015-2024”, która stanowi załącznik numer 22 do protokołu. 

 

Ad. 18 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu uchwały w sprawie: 

„Zmian w budżecie miasta i gminy na 2015 rok”. 

 

Wobec braku uwag odczytał treść projektu powyższej uchwały i poddał go pod głosowanie. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr VIII/79/15 w sprawie: „Zmian w budżecie miasta i gminy na 2015 rok”, która 

stanowi załącznik numer 23 do protokołu. 

 

Ad. 19 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poprosił Zastępcę Burmistrza Łobżenicy o omówienie projektu uchwały w sprawie powołania 

doraźnej komisji statutowej, który stanowi załącznik numer 24 do protokołu. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że doraźna komisja statutowa miałaby przeanalizować propozycje zmian  

w Statucie Samorządu Mieszkańców Miasta Łobżenicy. Oznajmił, że po wypracowaniu 

stanowiska przez powyższą komisję radni podjęliby ostateczną decyzję w sprawie zmiany 

statutu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poddał pod głosowanie powołanie doraźnej komisji statutowej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 6 głosami „za”, 7 głosami „przeciw”, 

głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, opowiedziała się przeciwko powołaniu 

doraźnej komisji statutowej. 

 

Ad. 20 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Otworzył dyskusję w sprawie informacji o organizacji wypoczynku letniego i przygotowaniu 

obiektów rekreacyjnych. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Zwrócił uwagę na potrzebę poprawy stanu drogi dojazdowej do plaży w Trzeboniu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poddał pod głosowanie przyjęcie informacji o organizacji wypoczynku letniego  

i przygotowaniu obiektów rekreacyjnych. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację  

o organizacji wypoczynku letniego i przygotowaniu obiektów rekreacyjnych, która 

stanowi załącznik numer 25 do protokołu. 

 

Ad. 21 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie protokołów Komisji Rewizyjnej  

z przeprowadzonych kontroli. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Poinformował, że Komisja Rewizyjna przeprowadziła dwie kontrole. Do członków Komisji 

dochodziły sygnały mówiące o tym, że niektóre wyremontowane świetlice wiejskie wymagają 

poprawek. Oznajmił, że Komisja Rewizyjna dokonała przeglądu 10 świetlic  

i opisała ich stan faktyczny. 

Następnie powiedział, że został dokonany również przegląd tzw. mostu Arndta. Dodał, że 

radni i pan Burmistrz mieli możliwość zapoznania się z protokołami Komisji Rewizyjnej 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył, że w pierwszej kolejności naprawiane są poważne usterki, np. powodujące 

przeciekanie dachu świetlicy. Poinformował, że zostanie przeprowadzony objazd świetlic. 

Dodał, że radni będą informowani o podjętych działaniach w celu usunięcia stwierdzonych 

usterek. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Zaproponował podjęcie następującego wniosku: 

 Należy przy tworzeniu dokumentacji przetargowych uwzględniać procedury 

dotyczące monitorowania zadań po ich wykonaniu. W projektach umów na realizację 

inwestycji, zawieranych pomiędzy Gminą a wykonawcą, powinien znajdować się 

zapis mówiący o konieczności dokonywania okresowych przeglądów w czasie 

gwarancji. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poddał pod głosowanie powyższy wniosek. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła następujący 

wniosek: 

 Należy przy tworzeniu dokumentacji przetargowych uwzględniać procedury 

dotyczące monitorowania zadań po ich wykonaniu. W projektach umów na realizację 

inwestycji, zawieranych pomiędzy Gminą a wykonawcą, powinien znajdować się 

zapis mówiący o konieczności dokonywania okresowych przeglądów w czasie 

gwarancji. 

 

Protokoły Komisji Rewizyjnej z dokonanych przeglądów świetlic wiejskich oraz tzw. mostu 

Arndta stanowią załączniki numer 26 i 27 do protokołu. 

 

Ad. 22 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej na posiedzeniu w dniu 24 czerwca 

br. podjęła następujący wniosek: 

 Należy rozważyć możliwość wykorzystania hali sportowej w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. Tadeusza Kościuszki w Łobżenicy na potrzeby innych 

placówek oświatowych z terenu Gminy  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił o udostępnienie wyników sprawdzianu pisanego przez szóstoklasistów. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesława Sikorska 

Powiedziała, że na terenie Łobżenicy zostały zauważone dwa błąkające się psy. Chwilowo 

opiekują się nimi mieszkańcy miasta. Oznajmiła, że pani Katarzyna Korycka-Walasiak  

z Towarzystwa Opieki nad Zwierzętami zgłosiła powyższą sprawę w Urzędzie Miejskim. 

Radna Wiesława Sikorska poprosiła o udzielenie pomocy pani Koryckiej-Walasiak. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poinformował, że w dniu dzisiejszym do Biura Rady Miejskiej wpłynęło pismo od pani 

Koryckiej-Walasiak dotyczące wspomnianych zwierząt. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zwrócił uwagę na pogarszający się stan nawierzchni ul. Targowej w Łobżenicy. Poprosił 

również pana Kazimierza Wasiaka o zgłoszenie władzom Powiatu potrzeby naprawy 

chodnika przy drodze z Łobżenicy do Górki Klasztornej. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Poinformował, że na drodze prowadzącej do Gródka Krajeńskiego znajdują się wyboje. 

Wnioskował o podjęcie działań w celu poprawy stanu drogi. Poprosił o pomoc w powyższej 

sprawie Przewodniczącego Rady Powiatu w Pile pana Kazimierza Wasiaka. 

Stwierdził, że teren Gródka Krajeńskiego wymaga zainwestowania środków finansowych. 

Zwrócił również uwagę na zbyt małą ilość pojemników na odpady na obszarze Gródka. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Potwierdził istnienie wybojów na drodze prowadzącej do Gródka Krajeńskiego. Powiedział, 

że na terenie Gródka powinien powstać obiekt, w którym odbywałyby się wesela i inne 

imprezy. Dodał, że bez pomocy dużego inwestora nie dojdzie do przywrócenia dawnej 

świetności tego miejsca. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Wnioskował o zwiększenie w okresie letnim częstotliwości wywozu odpadów 

niesegregowanych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Powiedział, że przekaże do Powiatowego Zarządu Dróg wniosek radnego Andrzeja Borowego 

o poprawę stanu drogi prowadzącej do Gródka Krajeńskiego. Poinformował również, że 

„chodnik do Górki jest przewidziany do przełożenia”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że w tym tygodniu ma rozpocząć się naprawa chodnika.  
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Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Poinformował, że Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy Sp. z o.o. 

jest tylko podwykonawcą w zakresie wywozu nieczystości niesegregowanych. Stwierdził, że 

wniosek o zwiększenie częstotliwości odbioru odpadów powinien zostać skierowany do 

Związku Gmin Krajny. W chwili obecnej odpady niesegregowane wywożone są dwa razy  

w miesiącu. W kilku przypadkach w ciągu roku przerwa pomiędzy odbiorem śmieci wynosi 

trzy tygodnie. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile oznajmił, że przy plaży w Gródku Krajeńskim znajdują 

się dwa duże pojemniki. Taka ilość została ujęta w deklaracji złożonej przez Gminę 

Łobżenica do Związku Gmin Krajny. Pojemniki przy plaży w Gródku są systematycznie 

opróżniane. Przewodniczący Rady Powiatu zwrócił uwagę na dużą ilość wywożonych 

odpadów. Dodał, że z terenu Gródka do Związku Gmin Krajny złożono tylko 20 deklaracji, 

co stanowi jedną czwartą właścicieli nieruchomości.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poprosił pana Kazimierza Wasiaka o wyrażenie opinii w kwestii częstotliwości odbioru 

odpadów niesegregowanych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Powiedział: „według mojej oceny latem powinno się zwiększyć ilość wywozów”. 

Częstotliwość odbioru odpadów w okresie zimowym powinna pozostać bez zmian. 

Poinformował, że liczba odpadów odbierana przez zakład komunalny w Łobżenicy 

zwiększyła się o 60% w porównaniu z czerwcem 2013 r. Stwierdził, że w przypadku 

zwiększenia częstotliwości odbioru odpadów latem zajdzie konieczność dokonania zakupu 

drugiej śmieciarki oraz znalezienia środków przez Związek Gmin Krajny na dodatkowe 

wywozy odpadów. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Zapytał o częstotliwość odbioru odpadów w Gminie Wyrzysk. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że w okresie letnim wywóz odpadów segregowanych odbywa się raz  

w miesiącu, a odpadów niesegregowanych raz w tygodniu. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Zapytał o wielkość opłaty za odbiór odpadów komunalnych. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił, że w przypadku selektywnej zbiórki odpadów miesięczna opłata wynosi 10 zł od 

jednej osoby, a przy braku segregacji odpadów 15,00 zł.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Oświadczył, że niektórzy mieszkańcy wrzucają do pojemników nieczystości płynne, co nie 

powinno mieć miejsca.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Powiedział, że w okresie letnim wywóz odpadów niesegregowanych mógłby odbywać się raz 

w tygodniu. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że zostaną podjęte rozmowy z Zarządem Powiatu oraz panią dyrektor Lucyną 

Góra-Mrotek dotyczące wykorzystania hali sportowej przy Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Łobżenicy na potrzeby innych placówek oświatowych z terenu 

Gminy. 

Poinformował, że radni otrzymają na piśmie wyniki sprawdzianu pisanego przez 

szóstoklasistów. Powiedział, że zna problem przedstawiony przez radną Wiesławę Sikorską.  

W dniu dzisiejszym zostanie on rozwiązany. Pan Burmistrz zwrócił uwagę na duże koszty 

związane z oddaniem psa do schroniska. 

Stwierdził, że należy poprawić stan nawierzchni ul. Targowej w Łobżenicy. Radni będą 

poinformowani o podjętych działaniach.  

Pan Burmistrz oznajmił, że w dniu dzisiejszym zostanie przeprowadzona rozmowa z panem 

dyrektorem Tomczykiem w sprawie likwidacji garbów na drodze prowadzącej do Gródka 

Krajeńskiego. Dodał, że zostaną również podjęte działania w celu rozwiązania zgłoszonych 

problemów z zakresu gospodarowania odpadami. 
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Ad. 23 

Pan Sylwester Tadych 

Poprosił o podanie informacji dotyczących budowy chodnika na ul. Złotowskiej w Łobżenicy. 

 

Pan Marcin Pikulik 

Stwierdził, że przejazd pojazdów ciężarowych powoduje niszczenie łobżenickich ulic. 

Powiedział, że Powiat Pilski powinien w większym stopniu zaangażować się w remonty dróg 

na terenie Gminy Łobżenica. Zaproponował organizowanie co roku darmowej imprezy dla 

mieszkańców Łobżenicy oraz utworzenie konta, na które można by wpłacać pieniądze na 

usuwanie skutków pożarów i klęsk żywiołowych.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Powiedział, że chodnik na ul. Targowej w Łobżenicy kończy się przy drodze powiatowej 

prowadzącej w kierunku Wysokiej. Wnioskował o przedłużenie istniejącego chodnika o kilka 

metrów w celu powstania przejścia dla pieszych na drodze powiatowej. Poprosił o wsparcie 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Pile pana Kazimierza Wasiaka. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że na ul. Złotowskiej powstanie ciąg pieszo-rowerowy o szerokości 2,5 m,  

z kostki bezfazowej. Dodał, że obszar przeznaczony dla pieszych i rowerzystów będzie różnił 

się kolorem kostki. 

 

Pan Sylwester Tadych 

Stwierdził, że drzewa rosnące przy ul. Złotowskiej powinny zostać usunięte. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że została wydana zgoda na usunięcie tylko niektórych drzew. 
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Ad. 24 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Aleksander Tadych o godzinie 13:40 zakończył obrady VIII sesji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Aleksander Tadych 

 


